



Hong Kong Kidney Foundation Limited 香港腎臟基金會有限公司

I would like to make one-off donation to “Hong Kong Kidney Foundation Limited”.

本人樂意捐助 HK\$_____ 支持「香港腎臟基金會有限公司」。

I would like to make monthly donation of HK\$_____ to “Hong Kong Kidney Foundation Limited”.

本人樂意每月定期捐助 HK\$_____ 支持「香港腎臟基金會有限公司」。

Donor details (for mailing receipt) 捐款人資料(作為寄回收據用途):

Donor 捐款人: _____ (Name on Receipt) 收據上的名字

Address 收據寄至 _____

Telephone 電話: _____ E-mail 電郵: _____

Cheque 支票捐款

Please make a cheque payable to “Hong Kong Kidney Foundation Limited” 支票抬頭「香港腎臟基金會有限公司」。

Direct Transfer 直接過戶捐款: Hang Seng Bank 恆生銀行 Bank of China (HK) 中國銀行(香港)

280-531120-002

012-885-0-003382-2



PayMe

Scan QR Code, please input your name and contact number or email in the “Enter your message”.

掃描二維碼, 請在 (輸入您的訊息) 輸入您的姓名和聯繫電話/電子郵件地址。



Scan QR Code to make donation.



可透過



並掃描 QR code 進行捐款。

Faster Payment System (ID: 162434682)

轉數快 (快速支付系統識別碼: 162434682) : 登入你的網上銀行, 以「轉數快」捐款

Credit Card 信用卡 Visa Master AE Credit Card No. 信用卡號碼:

Cardholder's Name 持卡人姓名: _____ Cardholder's Signature 持卡人簽署: _____

Credit Card Expiry Date 信用卡有效期至 (MM 月/YY 年): _____ / _____

Remarks 備註:

Please complete the donation form and send it together with the crossed cheque, bank-in-slip or donation form to “**Hong Kong Kidney Foundation Limited**”, First Floor, No. 376-378 Prince Edward Road, Kowloon or by fax 852-2718 5074. Donation of HK\$100- or above with a receipt is eligible for tax exemption in Hong Kong. Thank you for your support!

請郵寄劃線捐款支票, 存款收據或捐款表格寄往九龍太子道 376-378 號一樓「香港腎臟基金會有限公司」。港幣一百元或以上之捐款可申請扣減稅項。謝謝閣下的支持!